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Jako mieszkańcy mając na uwadze dobro lokalnej społeczności, zwracamy się do

Pana Ministra z uprzejma prośbą o podjęcie działań w sprawie budowy chodnika. Od 20 lat 

zabiegamy o budowę chodnika i jest ona zaczęta i nie można jej skończyć ponieważ Gmina 

nie ma pieniędzy, Województwo nie ma pieniędzy. W naszej miejscowości znajduje się dużo 

firm, które produkują drzwi, na 1000 mieszkańców ponad 700 osób jest zatrudnionych w 

tych firmach. Drzwi są wysyłane na wszystkie kontynenty świata, chodzi żeby podatek z 

jednego roku odprowadzany przez te firmy przeznaczyć na budowę chodnika i chodnik 

będzie wybudowany. Mając powyższe na uwadze pilnie prośjmy o podjęcie interwencji w tej 
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